
HOME WATCH SERVICE 
 

Home Watch checklist includes: (please see attachment) 

                               Home Watch Checkliste beinhaltet (siehe Anhang) 

 

This agreement authorizes Frisco Homes to monitor the interior of your home or 
condominium and/or perform contracted services. Key must be provided. The Frisco Homes 

is intended to identify possible problems and notify you of these issues. Should immediate 
action be deemed necessary, attempts to minimize or secure the problem will be made 
immediately and further action will be taken according to your instructions. Frisco Homes 
shall not be held responsible for any damages or repairs. Please notify your alarm company 
that Frisco Homes is a KEYHOLDER and not a security company. As such, we will respond 
to alarm notification in as timely a fashion as scheduling permits. Service call charges include 
property inspection after alarm notification and re-arming system. Owner will be notified if 
there are any visible signs of intrusion or damage.  
 
Diese Übereinkunft autorisiert Frisco Homes die Inneneinrichtung Ihres Hauses oder 
Wohnung/Apartment zu überwachen und/oder vertragliche Dienstleistungen auszuführen. 
Schlüssel müssen zur Verfügung gestellt werden. Die Frisco Homes ist zugedacht mögliche 
Probleme zu identifizieren und Sie über diese in Kenntnis zu setzen. Sollten umgehende 
Handlungen notwendig sein, werden sofortige Bemühungen veranlasst um das Problem zu 
minimieren oder sicherzustellen, gemäß Ihren Anweisungen. Frisco Homes haftet für 
keinerlei Schäden oder Reparaturen. Bitte informieren Sie Ihre Sicherheitsfirma darüber das 
Frisco Homes ein SCHLÜSSELBEAUFTRAGTER ist und keine Sicherheitsfirma. Als solche 
werden wir auf Alarm Benachrichtigungen reagieren zeitgemäß so wie es der Ablauf erlaubt. 
Anruf Service Gebühren beinhalten Eigentumsbesichtigung nach Alarm Benachrichtigung 
und Reaktivieren des Systems. Der Eigentümer wird darüber informiert ob irgendwelche 
sichtbaren Schäden vorliegen.  
 
Services starting at $55.00                            Services anfangend von $55.00 
 
____ Service 1: only $90.00 per month        ____ Service 1: nur $90.00 pro Monat 
 
____ Service 2: only $120.00 per month      ____ Service 2: nur $120.00 pro Monat 
 
Other Services: ______________________________________________________________ 
Andere Services: 
 

Prices may vary according to property size, access requirements and owner needs. 
You must notify Frisco Homes of arrival/departure dates to avoid unnecessary visit charges. 

This contract will be kept on file and considered valid for future Frisco Homes service requests. 
 

Preise variieren abhängig von Grundstücksgröße, Zugangsbedarf und Eigentümerbedarf. 
Sie sollten Frisco Homes über An-und Abreise in Kenntnis setzen um unnötige Gebühren zu vermeiden. 

Dieses Abkommen wird den Akten beigefügt und als gültig erachtet für zukünftige Frisco Homes Service Anfragen 

Owners Name (Name des Eigentümers):_________________________________________ 
Property Location(Grundstücksadresse):________________________________________ 
Alarm Information:__________________________________________________________ 
 

Dates of Service:     Begin:_____________   End:________________ /Or As Notifed 
Datum des Service:        Beginn:                                  Ende:                                       /oder wie erachtet 

 
Property Owner (Sign/Date)_______________________________________________________________ 

Eigentumsbesitzer (Unterschrift/Datum) 


